
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 3. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 201
Forslag til finanslov for finansåret 2015.
Af finansministeren (Bjarne Corydon)

Spørgsmål 4
Hvad vil det koste at afsætte midler, så der på seks ud af seks planlagte su-
persygehuse opføres produktionskøkkener jf. Kristian Thulesen Dahls udtalel-
ser på Dansk Folkepartis sommergruppemøde: " Det andet punkt det er, at vi
synes, det er paradoksalt, at vi bygger seks nye supersygehuse, de fire af
dem budgetterer man uden produktionskøkkener… Så er det jo noget para-
doksalt, at når vi bygger nyt for de næste mange år, så har vi ikke taget højde
for velnærende mad. Så det er jo også et sted, hvor der skal bruges flere pen-
ge"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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